
 

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 
pri ZŠ s MŠ s VJM, Vetvárska 7, 821 06 Bratislava 

 

 

DÁTUM: 23. 04. 2018  

 

PRÍTOMNÍ: podľa prezenčnej listiny  

 

PROGRAM:  

 

1. Otvorenie zasadnutia RŠ 

2. Správa o hospodárení za rok 2017, Výročná správa RŠ za rok 2017  

3. Výsledky 1. polroku 

4. Plánované akcie v 2. polroku  

5. Rôzne  

6. Uznesenie a záver   

 

PRIEBEH:  
K bodu č.1  

Zasadnutie Rady školy (RŠ) otvorila predsedníčka RŠ  Marianna Španková. Privítala prítomných a 

oboznámila ich s programom zasadnutia.  

 

K bodu č. 2 

Riaditeľka Mgr. M. Maurská predstavila Evu Hegedüsovú, ktorá od konca júna 2017 je novou 

ekonómkou-mzdárkou-personalistkou na ZŠ. Pani Hegedüsová preberala túto funkciu vo veľmi 

zložitom období, v čase, keď po odchode predošlej zamestnankyne zodpovednej za hospodárenie 

školy a bez jej spolupráce sa museli riešiť zablokované účty, neukončená a riadne neodovzdaná 

agenda školy. Pani Hegedüsová predložila správu o hospodárení ZŠ za rok 2017. Táto správa je 

súčasťou výročnej správy RŠ za rok 2017 poslanej e-mailom členom RŠ ešte pred zasadnutím RŠ. 

Riaditeľka poďakovala p. Hegedüsovej za jej zodpovednú prácu.  

 

K bodom č. 3-4 

Správu o výsledkoch v 1. polroku a plánované akcie v 2. polroku školského roka 2017/2018 podali 

riaditeľka a zástupkyňa riaditeľky Mgr. K. Bitterová.  

Okrem činností zrealizovaných počas letných prázdnin, resp. na začiatku školského roka sa ďalej 

pokračovalo v modernizácii a rekonštrukcii školy: vymaľovanie triedy IV.A, vytvorenie 

oddychového kútika na dvoch miestach pre žiakov, výmena neónových trubíc v triedach, oprava 

strechy telocvične, zriadenie a zariadenie miestnosti pre žiakov pre rozhovory so psychológom 

(malý kabinet), kúpa nových kníh do školskej knižnice. Škola získala v rámci projektov ZSE (950 

Eur) a Prvá stavebná (500 Eur) financie na športové aktivity, z projektu Domestos (270 Eur) na 

dezinfekčné prostriedky. Škola podávala projekt BSK v hodnote 40 tisíc Eur na úpravu športového 

ihriska na dvore a výmenu asfaltu – na tento projekt získala od BSK 3 800 Eur a  o dofinancovanie 

požiadala škola Miestny úrad. 

Vytvorila sa dobrá spolupráca so ZŠ Bieloruská, žiaci oboch škôl sa zúčastnili na spoločnom 

lyžiarskom výcviku.  

Deti z MŠ absolvovali v mesiaci apríl škôlku v prírode, 88 žiakov je prihlásených do školy v prírode 

(Podhájska).  

Žiaci IX.A sa pripojili k európskemu vzdelávaciemu projektu Krókusz, v rámci ktorého navštívili 

koncentračný tábor v Seredi.  

Škola organizovala Deň otvorených dverí pre všetky ročníky.  



Žiaci sa pravidelne zúčastňujú a sú veľmi úspešní v  recitačných súťažiach v maďarskom, 

slovenskom jazyku, v súťažiach z matematiky, anglického jazyka, informatiky, výtvarnej, a 

zapájajú sa do enviromentálnych projektov, atď. 

Žiačky z vyšších ročníkov získali v súťaži Krajské kolo v hádzanej – Dievčatá organizovanej našou 

školou prvé miesto.  

V mesiaci máj sa plánuje kurz plávania pre žiakov, zber papiera.  

V júli bude týždenný letný tábor v priestoroch školy pre žiakov ZŠ.  

Trikrát do týždňa môžu žiaci absolvovať telocvik na ihrisku Tryskáč.  

Veľmi úspešná je aj spolupráca s CIIC, Szőttes, Dobrovoľným hasičským zborom, Csemadokom. 

Od januára sú všetci učitelia členmi Zväzu maďarských pedagógov na Slovensku, zúčastňujú sa 

konferenciách a rôznych podujatiach organizovaných zväzom. Škola pravidelne publikuje, 

o všetkých aktualitách, výsledkoch, správach v Biskupických novinách, na web stránke školy 

a prostredníctvom facebooku. 

Počet zapísaných žiakov do 1. ročníka je 20. 

Testovanie 9 – priemerná úspešnosť: maďarský jazyk 75,3%, matematika 70,8%, slovenský jazyk 

92,5%. 

 

K bodu č. 5 

A. Gyűrösi vyslovila nespokojnosť v súvislosti odhlasovaním obeda  a, že deti majú málo času na 

obed. Riaditeľka ZŠ žiaľ nemá kompetencie zasiahnuť do chodu školskej jedálne na Biskupickej. 

I. Jégh sľúbila, že ako poslankyňa mestskej časti, navrhne inšpekciu-návštevu jedálne. Ďalej 

ponúkla možnosť v spolupráci s občianskym družením Bratislavské rožky (Pozsonyi Kifli) 

prechádzky v historickej časti Bratislavy, v rámci ktorej by sa žiaci ZŠ mohli zoznámiť s dejinami 

Starého mesta.  

 

Ing. O. Véghová informovala o projekte - výmenný pobyt detí – medzi Cirkevnou základnou školou 

Narnia a ZŠ s VJM Veľký Biel, aby sa žiaci maďarskej a slovenskej národnosti lepšie spoznali, aby 

sa maďarské deti zlepšili v slovenskom jazyku a slovenské deti sa oboznámili s inojazyčným 

prostredím a kultúrou. 

 

K bodu č. 6 

Rada školy berie na vedomie:  

1. Výročnú správu za r. 2017 

2. Výsledky 1. polroku 

 

 

Predsedníčka RŠ ukončila zasadnutie a prítomným za účasť poďakovala.  

 

 

 

 

  

V Bratislave 23. apríla 2018     RNDr. Marianna Španková, PhD. 

             predsedníčka RŠ 


